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Dnia 24.3.2025r. 

Rada Gminy Wietrzychowice 

Radni 

Protokół nr XII/2025 

XII Sesja Rady Gminy Wietrzychowice w dniu 24 marca 2025 

Miejsce posiedzenia: sala narad Urzędu Gminy Wietrzychowice pok. nr 20 

Obrady rozpoczęto 24 marca 2025 o godz. 13:10, a zakończono o godz. 13:40 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Curyłło 

2. Andrzej Dębiński 

3. Grzegorz Duda 

4. Tadeusz Dulian 

5. Halina Kozłowska 

6. Michał Kuczak 

7. Anna Mnich 

8. Andrzej Pudełko 

9. Dorota Stokłosa 

10. Elżbieta Stryczek 

11. Tadeusz Stryczek 

12. Urszula Szot 

13. Maciej Uchwat 

14. Sylwester Wojciechowski 

15. Ewa Wojcieszek 

 

Lista obecności: radnych, gości i sołtysów w załącznikach nr 1, nr 2 i nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

1. Otwarcie Sesji, sprawdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice Dorota Stokłosa o godzinie 13:10 
otworzyła XII sesję Rady Gminy Wietrzychowice i po powitaniu radnych i zaproszonych 
gości oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  
15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych 
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stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Poinformowała, 
że obrady sesji są transmitowane na żywo. Przewodnicząca zapytała, czy są zapytania 
lub propozycje do przedstawionego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad XII Sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX kadencji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół nr XI/2025 z sesji Rady Gminy Wietrzychowice odbytej w dniu 3 marca 2025 r. 
jest wyłożony do wglądu radnym w biurze Rady Gminy oraz dostępny w aplikacji eSesja. 

W sprawie protokołu radni nie zabrali głosu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 

03 marca 2025 roku. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa 

w brzmieniu załącznika nr 4 do niniejszego protokołu. 

W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 03 

marca 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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4. Przyjęcie sprawozdań stałych Komisji Rady Gminy z pracy w 2024 roku. 

Sprawozdania jw. są wyłożone do wglądu radnym w biurze Rady Gminy oraz dostępne 
w aplikacji eSesja. 

W sprawie sprawozdań radni nie zabrali głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy z pracy w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przyjęto sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy z pracy w 2024 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Rady Gminy 

z pracy w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 
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Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przyjęto sprawozdanie Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Rady Gminy 

z pracy w 2024 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Gminy z pracy w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przyjęto sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Gminy z pracy w 2024 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy z pracy w 2024 

roku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przyjęto sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy z pracy w 2024 

roku. 

Sprawozdania komisji stałych Rady Gminy stanowią załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

5. Informacja Wójta o działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Wietrzychowice Robert Śpiewak przedstawił informację o działalności 

międzysesyjnej za okres od dnia 4 marca 2025 roku do dnia 24 marca 2025 roku.  

Poruszył tematy dotyczące: 

1) Odbytego spotkania z firmą wykonującą remont oczyszczalni ścieków w temacie 

skrócenia czasu wykonania tej inwestycji ze względu na odebrany przez 

Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego III etap kanalizacji, chodzi o jak 

najszybsze włączenie tej części Jadownik Mokrych do sieci kanalizacyjnej. 

Ustalono, że tatą data realną do zakończenia prac, jeżeli chodzi o jeden zbiornik 

reakcji to jest koniec kwietnia tego roku; 

2) Odbytego spotkania z firmą Polski Światłowód Otwarty w sprawie budowy linii 

szybkiego Internetu na terenie gminy. Zgodnie z projektem, z którym firma PLAY 

działa w imieniu organizatora sieć taka będzie wykonana w miejscowości 

Sikorzyce. Poruszono również temat dotyczący budowy sieci w Woli Rogowskiej i 

Jadownik Mokrych; 
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3) Odbytego spotkania z Panią Dyrektor Anną Mlost z Urzędu Marszałkowskiego w 

sprawie możliwości dodatkowego wsparcia finansowego dla naszej gminy w 

temacie rozbudowy przedszkola (do inwestycji brakuje około 2,5 mln zł.); 

4) Udziału w walnym zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Wietrzychowice; 

5) Udziału w walnym zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Jadowniki Mokre; 

6) Udziału w koncercie z okazji Dnia Kobiet zespołu CANTABILE; 

7) Udziału w otwarciu budynku mieszkalnego w ramach SIM Małopolska w 

Dwudniakach na zaproszenie Pani Małgorzaty Moskal- Wójta Gminy 

Wierzchosławice; 

8) Odbytego spotkania z przedstawicielami firmy PLAY oraz Pana sołtysa 

miejscowości Sikorzyce w temacie budowy sieci internetowej; 

9) Udziału w zorganizowanym przez Powiatowy Zarząd Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych spotkaniu w Wierzchosławicach. W spotkaniu brali udział 

przedstawiciele gmin: Wojnicz, Wierzchosławice, Radłów i Wietrzychowice. 

Tematem spotkania były sprawy działalności za ubiegły rok oraz plany na rok 

bieżący (podziękowania dla przedstawicieli z terenu naszej gminy tj. Demblin, 

Jadowniki Mokre, Pałuszyce- Nowopole i Wola Rogowska); 

10) Podpisania umowy na wykonanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej tj. 

przebudowa drogi powiatowej relacji Szczurowa- Żelichów 1305K w miejscowości 

Jadowniki Mokre (budowa chodnika od pomnika w stronę Wietrzychowic, zadanie 

będzie realizowane po otrzymaniu informacji ze Starostwa Powiatowego, jakie 

otrzymamy dofinansowanie na rok bieżący); 

11)  Podpisania umowy na rozbiórkę budynków i uporządkowanie placu w 

Sikorzycach tzw. „Mackiewiczówka” na kwotę 28 tyś. zł., prace są w trakcie 

realizacji; 

12) Podpisania umowy na wykonanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej na 

budowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Miechowice Małe (wartość 

umowy to kwota 113 406,00 zł); 

13) Informacji z Urzędu Marszałkowskiego odnośnie złożonego w przeszłości 

wniosku o kanalizację miejscowości Pałuszyce i Nowopole był na odległym 

miejscu, ale ze względu na duże inwestycje gmin, które były wcześniej na listach 

z Polskiego Ładu, akurat tak się złożył, ze wniosek ten został wstępnie 

rozpatrzony pozytywnie. I w tym momencie czeka nas karkołomne zadanie, 

ponieważ musimy zdobyć komplet dokumentacji i rozliczyć zadanie do końca 

września tego roku. W tym momencie jesteśmy już po rozstrzygnięciu ofertowym 

na opracowanie dokumentacji w tym temacie jest to kwota 125 040,00 zł. Umowa 

na to zadanie zostanie podpisana jutro; 

14) Otrzymanego dofinansowania dla Żłobka „Bajka” w Wietrzychowicach na 

doposażenie placu zabaw na kwotę ponad 144 tyś. zł.; 
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Udzielił odpowiedzi na pytania zadane przez sołtysów i radnych na sesji w dniu 03 

marca br.: 

1) Pytanie zadane przez radnego Grzegorza Dudę odnośnie organizacji Gali dla Kół 

Gospodyń Wiejskich- nie ma tego zaplanowane w budżecie na rok bieżący  

2) Pytanie zadane przez radna Urszulę Szot dotyczące możliwości dofinansowania 

wywozu ścieków domostw posiadających przydomowe oczyszczalnie ścieków- 

nie ma w tym momencie prawnej podstawy do tego, aby to zrobić, ponieważ 

ustawa przewiduje tylko dopłaty do ścieków w zbiorowym odprowadzaniu; 

3) Pytanie zadane przez radnego Tadeusz Stryczka dotyczące uporządkowania 

przystanków- jak tylko zrobi się cieplej zostanie to zrealizowane. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: ja chciałem dwa słowa dać do wypowiedzi Pana 

Wójta na temat tego Internetu, który będzie budowany przez firmę PLAY, żeby nie miał 

ktoś z Państwa za złe, że w Sikorzycach a nie dalej to poinformuję Państwa, że to jest 

robione projektu. Dotyczy to miejscowości Pasieka Otfinowska, Przybysławice, 

Marcinkowice, Zdrochec i po tamtej stronie od Otfinowa, aż do góry do Niecieczy. I tutaj 

Sikorzyce tylko i wyłącznie się z tego powodu złapały, że z projektu to wynikło żebyście 

Państwo nie mieli za złe to, co Pan wójt wspomniał, że naciskaliśmy bardzo mocno, na 

te miejscowości, o których Pan Wójt mówił Wola czy Jadowniki będzie firma ten rynek 

sprawdzać być może, że w przyszłości przystąpią do tego.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy prosząc o 

podjęcie niniejszej uchwały pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych i niepochodzących z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Co do zasady system gospodarowania odpadami komunalnymi 

powinien się bilansować a organ stanowiący jest uprawniony do podjęcia decyzji w 

sprawie dopłat do systemu wyłącznie w sytuacji wystąpienia przesłanek ustawowych. 

Zgodnie z ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach Rada Gminy może 

postanowić w drodze uchwały o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzącej z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku, gdy środki pozyskane z opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi są niewystarczające na pokrycie kosztów 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami. Na system gospodarowania 

odpadami w gminie Wietrzychowice w roku 2025 oprócz odbioru odpadów składa się też 
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budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Miechowicach W ielkich. 

Przy kalkulowaniu budżetu, przy analizie dochodów pochodzących za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi wychodzi, że te dochody nie pokryją kosztu wkładu własnego 

do tej inwestycji. W związku z powyższym należy podjąć niniejszą uchwałę w sprawie 

pokrycia tych kosztów z innych dochodów. Innym rozwiązaniem tej sytuacji byłoby 

podniesienie opłat.  

W tym punkcie głos zabrali: 

Radna Ewa Wojcieszek- zapytała:, o jakiej kwocie mówimy? 

Skarbnik Gminy Andrzej Furgał- odpowiedział: mówimy o kwocie 45 300,00 zł. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada podjęła uchwałę nr XI/77/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  6 

do protokołu). 

 

 b) zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 2025 rok; 
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Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy prosząc 

o przyjęcie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Wietrzychowice na rok 2025 zgodnie 

z przedłożonym projektem uchwały- załącznik Nr 1- korekta planu dochodów, załącznik 

Nr 2- korekta planu wydatków, załącznik Nr 3- zestawienie przychodów i rozchodów 

budżetu Gminy Wietrzychowice na 2025 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 

2025 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada podjęła uchwałę nr XI/78/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  7 

do protokołu). 

 

 c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wietrzychowice na lata 

2025-2038; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy mówiąc, że w 

związku z tym, iż w poprzedniej uchwale zmieniającej budżet zwiększone zostały 
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przychody budżetu, zwiększony został deficyt budżetu zachodzi konieczność aktualizacji 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczącej roku 2025 oraz całej Wieloletniej Prognozy 

wraz z objaśnieniami. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wietrzychowice na lata 2025-2038; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada podjęła uchwałę nr XI/79/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  8 

do protokołu). 

 

 d) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Tarnowskiego na realizację w 2025 roku zadania Bezpieczni, bo zaszczepieni pn. 

Program polityki zdrowotnej dotyczący profilaktyki zakażeń meningokokowych w 

Małopolsce na lata 2020-2027; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy mówiąc, że w 

dniu 19 marca 2025 roku Starosta Tarnowski zwrócił się do gminy Wietrzychowice o 
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wsparcie finansowe dla powiatu w kwocie 5 900,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

zadania Bezpieczni, bo zaszczepieni pn. Program polityki zdrowotnej dotyczący 

profilaktyki zakażeń meningokokowych w Małopolsce na lata 2020-2027. W związku z 

tym, iż z powyższego programu szczepień korzystają dzieci z terenu gminy 

Wietrzychowice przyjęcie przedłożonego projektu uchwały jest w pełni uzasadniony. 

Niniejszy program był już realizowany w latach poprzednich, kwota dofinansowania na 

podobnym poziomie.  

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Tarnowskiego na realizację w 2025 roku zadania Bezpieczni, bo zaszczepieni 

pn. Program polityki zdrowotnej dotyczący profilaktyki zakażeń meningokokowych w 

Małopolsce na lata 2020-2027; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada podjęła uchwałę nr XI/80/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  9 

do protokołu). 

 

7. Zapytania i wnioski sołtysów. 



13 
 

W tym punkcie głos zabrali: 

Sołtys miejscowości Sikorzyce Zbigniew Curyłło- powiedział: wspomniał Pan Wójt w 

swoim wystąpieniu o podpisaniu umowy na uporządkowanie działki w Sikorzycach, 

działka ma swój numer 107 i tutaj chciałem bardzo podziękować Panu Wójtowi, Panu 

Skarbnikowi za przyznane środki, bo po dłuższym okresie czasu w końcu przystąpiono 

do uporządkowania tejże działki. Tutaj chciałem bardzo podziękować też firmie, która 

wykonuje to nie łatwe zadanie, z poważne przystąpienie do problemu, bo powiem 

szczerze, że nie spodziewaliśmy się takich różnego rodzaju trudności, ale firma 

spokojnie sobie z tym dała rade. Jeszcze raz dziękuję za przyznane środki i firmie, która 

wykonuje to zadanie.  

 

8. Wnioski Kierowników jednostek organizacyjnych. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

9. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

10. Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XII sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX 

Kadencji o godzinie 13:40 Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa zamknęła 

obrady dziękując wszystkim za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Wietrzychowice 

 

 

 

Przygotował: Małgorzata Kabat 


